
قاليشويان بدون مجوز
30 ميليون تومان جريمه مى شوند

طب سنتى
فقط جوشانده نيست

رئيس اتحاديه قاليشويان مشهد در گفت و گو با قدس:  على اكبر ولايتى در همايش «طب سنتى ايرانى» :

هر سال با نزديك شدن به ايام نوروز و رونق 
فرهنگ خانه تكانى در ميان خانواده ها برخى 
مشــاغل نيز رونق مى يابند كــه كارگاه هاى 
قاليشويى از نمونه هاى بارز آن هستند.شستن 
فــرش در روزهاى نزديك ســال نو به يك 
دغدغه براى خانم ها تبديل مى شــود، چون 

كوچك شدن ...

  رئيس گروه حكمت و طب ايرانى فرهنگستان 
علوم پزشــكى ايــران گفت: طــب ايرانى و 
اسلامى بر اساس جهان بينى توحيدى است و 
طب غربى بر اساس جهان بينى داروينى است. 
على اكبــر ولايتى در همايــش ملى «طب 
سنتى ايرانى؛ يك دهه فعاليت آكادميك، نقد 

.......صفحه 4 گذشته و افق آينده»... .......صفحه 2
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فرودگاه مشهد اندازه 600000 خودرو آلودگى دارد 
برخلاف شعارهاى انتخاباتى عمل شد

بازگشت تعرفه هاى 
اليت به پاركينگ گرانى

.......صفحه 3

رئيس كميسيون خدمات شهرى و محيط زيست شوراى شهر:

.......همين صفحه

نماينده ولى فقيه در خراسان جنوبى:
درآمد كم مردم مربوط به مديران 

است و بايد پاسخگو باشند
قدس: نماينده ولى فقيه در خراسان جنوبى و امام جمعه بيرجند 
گفت: تمام بدبختى ما به خاطر فرار از قانون اســت و هر كسى به 

نحوى از قانون فرار مى كند.
حجت الاسلام و المسلمين سيد عليرضا عبادى ديروز در نشست 
شوراى فرهنگ عمومى استان افزود: همگان قبول دارند كه مردم از 
فرهنگ بالايى برخوردار هستند، اما شرط خوب ماندن، آن است كه 

به گونه هاى مختلف عرصه را بر مردم تنگ نكنيم.
وى گفت: مسلماً دغدغه همه مديران عدم خلاف قانون است، اما 
اين دغدغه نياز به يك راهكار دارد كه راهكار آن نيز اين اســت كه 
مصوبه اى وجود داشته باشد كه طى آن اگر هر فردى خلاف قانون 

عمل كند بايد پاسخگو باشد.
امام جمعه بيرجند با اشــاره به اينكه همه ما به دنبال يك هدف 
هستيم و آن خدمت بى منت به مردم و حمايت از حقوق شهروندى 

اســت، ادامه داد: شــادى مردم وقتى انجام مى شود كه به صورت 
زيربنايى مردم چه از نظر اقتصادى و چه از نظر فرهنگى و امنيت 
احساس كنند كه اكنون زمان شادى است، اما وقتى ولنگارى ما در 
ده ها جا براى مردم مشكل ايجاد كرده است يقين بدانيد كه رقص و 
غنا خوشحالى نيست، بلكه سرگرمى است زيرا خوشحالى آن زمانى 

است كه فرد آينده خود را ببيند و احساس خوشحالى كند.
وى گفت: هر استان شرايط خاص خودش را دارد و مسئولان مربوط 
به دليل مباشــرت با مردم بهتر مى توانند تشخيص دهند كه چه 
موضوعاتى بايد در شوراى فرهنگ عمومى مطرح و به اجرا گذاشته 
شــود و اگر چنين فلسفه اى وجود نداشت لزومى نبود كه شوراى 
فرهنگ عمومى وجود داشــته باشد، لذا دادن طرح خودش نقطه 

قوت است نه اينكه از آن به عنوان ضعف ياد شود.
حجت الاســلام والمسلمين عبادى با بيان اينكه براى مردم نبايد 
ذهنيت ايجاد كنيم، افزود: ما مســئول هســتيم و جامعه همانند 
فرزندان يك خانواده هستند و اين خانواده است كه ذهن فرزندش 
را اداره مى كند.وى ادامه داد: درآمد كم مردم مربوط به مديران است 

و بايد آن ها بگويند كه چرا درآمد مردم كم است.
حجت الاســلام و المســلمين عبادى گفت: در رسانه ها مشاهده 
مى كنيد كه همواره از حقوق هاى نجومى، اختلاس، دزدى و… دم 

مى زننــد، اما  اى كاش مديريت به گونه اى بود كه از آن حقوق هاى 
نجومى اندكى به دست افراد كم درآمد مى رسيد كه آن ها اينگونه 

زندگى نمى كردند.
وى بيــان كرد: اگر فرزندان ما جرئت ندارند كه ازدواج كنند به آن 
دليل است كه يك فرد بيكار چطور مى تواند خانواده اى را اداره كند، 
لذا مديران، مسئول هستند كه شغل ايجاد كرده تا جوانان جرئت 

تشكيل خانواده را داشته باشند.
وى بــا بيان اينكه چطور مى توان نســبت به عــدم اجراى قانون 
بى تفاوت بود، گفت: ما مدعى هســتيم كه قانون مسئوليتى را به 
ما ســپرده است؛ لذا زمانى كه قانون مسئوليتى را به ما مى سپرد، 
قانون را قبول داريم، اما چطور مى شود وقتى همين قانون در جهت 
مديريت جامعه برمى آيد و دست ظالم را از مظلوم كوتاه مى كند، 

آنگاه هيچ كس پاسخگوى قانون نيست؟
نماينده ولى فقيه در خراسان جنوبى با تأكيد بر اينكه مسئولان بايد 
پاسخگوى قانون باشند، ادامه داد: اگر در بانك ها ربا گرفته مى شود 
چه كسى بايد پاسخگو باشــد؟ اگر در انواع مزاحمت هاى مردم و 
شهروند، يك عده آنگونه كه خود دوست دارند، عمل مى كنند چه 
كسانى بايد پاسخگو باشند؟ طبيعتاً بايد مديران پاسخگوى اينگونه 

اعمال باشند.

در نشست خبرى شانزدهمين
جشنواره فيلم فجر مطرح شد

تلاش براى اكران 
همه فيلم هاى جشنواره 

فجر در مشهد

 براســاس اعلام مديران شــركت اليت از ابتداى بهمن ماه 
جارى تعرفه پاركينگ هاى اين شــركت تغيير يافته و تنها 
اگر شهروندان در وب سايت اين شركت ثبت نام و اشتراك 
دريافت نمايند هزينه پارك خــودروى آن ها با تعرفه قبل 

محاسبه خواهد شد...

  نشست خبرى شانزدهمين جشــنواره فيلم فجر مشهد در 
حالى در پرديس سينمايى هويزه برگزار شد كه مهم ترين اخبار 
پيرامون چگونگى برگزارى اين دوره از جشنواره در اين شهر، از 

زبان يك مقام مسئول فرهنگى گفته شد...
.......صفحه 2

kروزنــــامــــه  صـــبــح  ایـــــرانروزنــــامــــه  صـــبــح  ایـــــران h o r a s a n e m r o o z @ y a h o o . c o m

پنجشنبه 4 بهمن 1397

 17 جمادى الاول 1440
 24 ژانويه 2019  
سال سى و دوم  
شماره 8888  
ويژه نامه 3273 

.......صفحه 4

وعده 2 ساله كه 7 ساله شد

بيمارستان 
سوانح 

جنوب مشهد 
همچنان در 
انتظار اعتبار

 بنابر آمــار موجود 81 هزار طــرح نيمه تمام در 
كشــور وجود دارد كه بنا بر ادعاى مسئولان، اين 
رقم در استان خراســان رضوى به بيش از 2041 
طرح مى رســد. گرچه براساس شــواهد موجود 
حوزه ســلامت اســتان به لحاظ رونــد تكميل، 
شــرايط قابل قبولى دارد اما در اين عرصه نيز كم 
نيستند طرح هايى كه همچنان به تعويق افتاده و 
سال هاست در انتظار توجهى افزون تر رها شده اند. از 
اين موارد مى توان به بيمارستان سوانح جنوب اشاره 

كرد كه بيش از يك دهه است...

معاون سياسى استاندار خراسان شمالى:
سمن ها تنها در مركز استان متمركز نباشند

بجنورد- خبرنگار قدس: معاون سياســى، امنيتى و اجتماعى 
استاندار خراســان شمالى در هشتمين نشســت كارگروه توسعه 
مشــاركت هاى مردمى و سازمان هاى مردم نهاد شوراى هماهنگى 
مبارزه با مواد مخدر اســتان گفت: ســمن ها تنها در مركز استان 
متمركز نباشند و شرايط لازم براى ظهور و بروز آنان در شهرستان ها 

و حتى مناطق روستايى نيز فراهم شود.
ولى االله حياتى در اين نشست اظهار داشت: 45 درصد جمعيت استان 
روستانشــين هستند؛ بنابراين سازمان فنى و حرفه اى بايد مباحث 

آموزشى خود در مناطق روستايى را بيشتر كند.
وى افزود: موضوع آموزش رايگان رشــته هاى مورد نياز براى افراد 
بهبود يافته بويژه زنان مانند خياطى بايد توســط ســازمان فنى و 
حرفه اى و حوزه امور اجتماعى استان دنبال و اين نقص برطرف شود.
وى تأكيد كرد: تعدد سازمان هاى مردم نهاد استان در حوزه مختلف 
اجتماعى كم است و بايد افزايش تعداد سمن ها در دستور كار استان 

باشد و واگذارى مشاركت ها محدود به سمن هاى خاصى نباشد.

سنددار شدن 36 رقبه از موقوفات در فاروج 
بجنورد- خبرنگار قدس: رئيس اداره اوقاف و امور خيريه فاروج از 
سنددار شدن 36 رقبه از موقوفات طى امسال در اين شهرستان خبر 
داد.عليپور صحرا گفت: فاروج داراى 730 موقوفه است و 2162 رقبه 
دارد كه از مجموع اين رقبه ها 36 مورد امسال سنددار شده اند و كل 

رقبه هاى داراى سند در اين شهرستان 516 مورد هستند.
وى با بيان اين كه يكى از برنامه هاى اولويت دار، گرفتن سند مالكيت 
براى رقبات است كه اين طرح با همكارى اداره ثبت اسناد و املاك و 
بنياد مسكن شهرستان انجام مى شود، اظهار كرد: تثبيت موقوفات و 
پيشگيرى از تعرض به آن ها از مزاياى اجراى اين برنامه در شهرستان 
است كه روند فعاليت هاى حوزه حقوقى را آسان مى كند.وى گفت: 

دريافت سند براى تمام زمين هاى موقوفه در دستور كار است. 

احياى «برََك شمشيرى» بشرويه 
پس از 100 سال

قدس: اولين پارچه برََك شمشيرى بشرويه پس از 
يك سده فراموشى، بافته شد.

مسئول نمايندگى ميراث فرهنگى، صنايع دستى 
و گردشگرى شهرستان بشــرويه گفت: در دوران 
متأخر اسلامى 2 سبك خاص برك بافى رايج بوده 

كه گونه اول آن بر پايه چله كشى است.
ســيد امير ســليمانى رباطى افزود: گونه دوم به 
برك شمشــيرى معروف بوده و بر پايه دار مشابه 
دار جاجيم، بافته مى شــده كــه برايند كار، توليد 

پارچه هاى ضخيم تر از گونه اول است.
وى ياد آور شــد: گونه دوم ســبك برك بشرويه 
با همت يكى از پيشكســوتان احيا و اولين پارچه 
برك به طول 10 متر بعد از نزديك به يك ســده 
از منسوخ شدن بافته شد كه مهم ترين ويژگى آن 
نخريســى و چله كشى ســنتى با مواداوليه بومى 

است.
وى بيان كرد: قــدم دوم فرايند احياى برك بافى 
راه اندازى برك ســبك اول بشرويه خواهد بود كه 

اين مهم بزودى انجام مى شود.
ســليمانى رباطى افزود: تحقيق جامع در خصوص 
شناسايى پيشكســوتان و جمع آورى ابزار و ادوات 
تاريخى مربوط بــه اين حرفه و توافقــات اوليه با 
سازمان مردم نهاد ريگ و آفتاب بشرويه انجام شده 
است تا با بهره گيرى و حمايت مالى يكى از مؤسسات 
معتبر شرق كشور زمينه رسمى برك بافى بشرويه به 

صورت كارگاهى ايجاد شود.
وى گفت: برك بافى از رشــته هاى منحصر به فرد 
صنايع دســتى شهر بشرويه يا حتى به تعبير ديگر 
نماد و شــاخص هنرهاى سنتى بشرويه محسوب 

مى شود.

رئيس كميسيون خدمات شهرى و محيط زيست شوراى شهر:

فرودگاه مشهد اندازه 600000 خودرو آلودگى دارد 
و  خدمات شــهرى  كميســيون  قدس:رئيــس 
محيط  زيست شوراى شهر مشهد گفت: يكى از علل 
اصلى آلودگى هواى شهر مشهد مربوط به فرودگاه 
اســت كه آلودگى ناشى از آن با آلودگى 600 هزار 

خودرو برابرى مى كند. 
محمد حاجيان شــهرى خاطرنشان كرد: سازمان 
حفاظت از محيط زيســت بيشــتر متوجه بيرون 
شــهرها بوده تا داخل شهر كه علت آن هم كمبود 

بودجه است.
وى با بيان اينكه طبــق قانون هواى پاك وظايف 
مختلفــى بــراى شــهردارى ها، ســازمان جهاد 
كشاورزى، وزارت كشور، ســازمان محيط زيست 
و... تعريف شــده است، گفت: 60 درصد از آلودگى 
هواى مشهد مربوط به خودروهاى شخصى است و 
به منظور مقابله بــا آن معضل بايد محدوده طرح 
ترافيك را گســترش و به سمت استفاده از وسايل 

نقليه عمومى حركت كنيم.
حاجيان شــهرى در پايان گفت: يكى ديگر از علل 
آلودگى هواى شهر مشهد مربوط به فرودگاه است 
كه آلودگى ناشى از آن با آلودگى 600 هزار خودرو 

برابرى مى كند.
حاجيان شــهرى همچنين گفت: براساس صحبت 
هايى كه با شــهردار مشــهد انجام شده، موضوع 
جداسازى آب شــرب از آب خام به منظور جبران 

نگرانى هاى كم آبى به شكل جدى پيگيرى شده و 
بودجه خوبى نيز به ايــن موضوع اختصاص يافته 

است.
وى در ادامه خاطرنشــان كــرد: طرح تفكيك آب 
شــرب از آب خام به مدت 13 سال در دستوركار 
بــوده و اميدواريم تا پايان دوره شــوراى پنجم به 
اتمام برسد تا به واســطه آن ظرفيت خوبى براى 

تأمين منابع آب در حوزه فضاى سبز ايجاد كنيم.



در نشست خبری شانزدهمین جشنواره فیلم فجر مطرح شد

تلاش برای اکران همه فیلم  های جشنواره فجر در مشهد
خبر

زهره کهندل    نشست خبری شانزدهمین 
جشنواره فیلم فجر مشهد در حالی در پردیس 
ســینمایی هویزه برگزار شــد که مهم ترین 
اخبار پیرامــون چگونگی برگزاری این دوره از 
جشنواره در این شهر، از زبان یک مقام مسئول 

فرهنگی گفته شد. 
جعفر مرواریــد، مدیر کل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی خراسان رضوی از برپایی شانزدهمین 
جشنواره فیلم فجر مشهد از 12 تا 18 بهمن 
ماه در چهار پردیس سینمایی این شهر خبر 
داد.افتتاحیه جشنواره هم دو روز قبل از اکران 
فیلم ها برگزار می شود، اما همچنان درباره مکان 
افتتاحیــه، ابهاماتی وجود دارد و مکان قطعی 
اعلام نشده است.در مراسم افتتاحیه علاوه بر 
دعوت از یک میهمان ویژه و پخش یک فیلم 
شرکت کننده در جشــنواره، از سینماگرانی 
هم تجلیل خواهد شد. به گفته مروارید، نحوه 
فروش بلیت ها از طریق سایت سینما تیکت و 
به صورت اینترنتی خواهد بود. قیمت هر بلیت 

به قیمت سال گذشته، 15 هزار تومان است. 
اســامی فیلم ها هم بعد از مشــخص شدن 
فهرست فیلم ها و رونمایی از پوستر جشنواره 
در شــنبه هفته آینده اعلام خواهد شــد که 
بلافاصله پس از آن، فروش بلیت ها از یکشنبه 
هفتــه آینده در ســایت ســینما تیکت آغاز 
می شود. زمان اکران فیلم ها هم از عصر تا شب 
خواهد بود که هر فیلمی، سه بار اکران خواهد 

داشت.
این سخنان مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراســان رضوی، مهم ترین اخبار از جزئیات 
جشنواره فیلم فجر در مشهد برای علاقه مندان 
است. در ادامه مشروح سخنان این مسئول را 

درباره جشنواره می خوانید.

 جشنواره فیلم فجر، گفت و گو با مردم است
مروارید در آغاز سخنانش، برگزاری این نشست 
خبری را در سینما هویزه که جزو سینماهای 
قدیمی و با هویت مشهد است، حامل یک پیام 
دانست و گفت: این اتفاق نشان می دهد که در 
چهل سالگی پیروزی انقلاب اسلامی جشنواره 
فیلم فجر، جشــنواره ای برای سینما و اهالی 
سینماست و ما به عنوان یک دستگاه فرهنگی، 
این رویداد را با کمک سینماها برگزار می کنیم 
به طوری که جریان فیلم و رسانه، نبض تپنده 

جشنواره امسال در مشهد باشد.
وی افزود: چهل ســالگی انقلاب باشکوه ایران 
اسلامی را به فال نیک می گیریم و امیدواریم 
برگــزاری جشــنواره فیلم فجــر که حاصل 
نگاه های هنــری، زیبا شناســانه و نقادانه به 
رخدادهای فرهنگی و اجتماعی جامعه ایران 
است، به شکوه جشن بزرگ انقلاب کمک کند.
وی با بیان اینکه انقلاب اســلامی یک انقلاب 
فرهنگــی بود و انقلابی بــر مبنای گفت و گو، 
خاطرنشان کرد: جشنواره فیلم فجر نیز گونه ای 
سخن گفتن با مردم است و امیدواریم حاصل 
فیلم های امســال، به خرد جمعــی و نقادی 

اجتماعی کمک کند.به گفته مدیرکل فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی خراســان رضوی، مشهد به 
واسطه وجود مضجع منور امام رضا)ع( دارای 
موقعیت ویژه ای در ایران و جهان اســت. امام 
هشتم)ع(، امام گفت و گو بودند و خیل زائرانی 
کــه از مذاهب و ادیان مختلف به این شــهر 
می آیند، موقعیت ویژه ای را برای مشــهد به 

وجود آورده که یک موقعیت 
بین المللی است. 

از ایــن منظــر رویدادهای 
هنری در مشــهد، تأثیرات 
خواهد  بین المللــی  و  ملی 
داشــت زیــرا این شــهر از 
پیشکسوتان  دیار  گذشــته 
فرهنگی و هنری بوده است.

  عدالت توزیع در اکران 
فیلم های جشنواره

مرواریــد با اشــاره به نتایج 
رایزنی هایی که با ستاد جشنواره فیلم فجر در 
پایتخت داشته اند، گفت: خوشبختانه توانستیم 
موقعیت ویژه مشهد را برای آن ها تبیین کنیم 
و این افتخار را داریم که جشــنواره فیلم فجر 
امســال در چهار سینمای شناخته شده شهر 
مشهد یعنی اطلس، هویزه، سیمرغ و گلشن 
برگزار شــود. در واقــع در رایزنی هایی که با 
مســئولان پایتخت صورت گرفت، ســهمیه 
مشهد از دو سینما به چهار سینما ارتقا یافت تا 

توزیع درستی در اکران ها صورت بگیرد.
وی این حرکت را در راستای عدالت توزیع در 
اکران فیلم های جشنواره دانست و توضیح داد: 
با این اقدام، مردم مناطق مختلف مشــهد از 
تماشای فیلم های فجر بهره مند می شوند، چون 

چهار سینمای میزبان فیلم های جشنواره فجر 
در چهار منطقه مختلف شهری قرار دارند.

این مسئول اظهار داشت: در حال حاضر اکران 
14 فیلم در جشنواره فیلم فجر مشهد قطعی 
شده اســت، اما برای اکران 22 فیلم در حال 
رایزنی هســتیم تا شاهد اکران فهرست کامل 
فیلم های جشــنواره فجر در مشهد و حضور 
حداکثــری شــهروندان در 

جشنواره باشیم.
امســال  برنامه  دیگــر  وی 
بخش  را  مشــهد  جشنواره 
ســیمرغ پروانه ها دانست و 
گفــت: در ایــن بخش، پنج 
فیلــم مختص کــودکان به 
صورت رایگان در ســینمای 
شــهید اصغــرزاده واقع در 
پارک ملت مشهد به نمایش 
در می آید که عناوین فیلم ها؛ 
لکنت، بنیامین، ضربه فنی، 

آخرین داستان و پاستا ریونی است. 
مروارید با اشاره به دیگر برنامه های جانبی این 
دوره از جشــنواره فیلم فجر در مشهد، خاطر 
نشان کرد: نشست های نقد، نظریه و کارگاه ها 
در ســینما هویــزه برگزار می شــود که لایو 
اینترنتی هم خواهد داشت. سیستم نظرسنجی 
مکانیزه بعد از پایان هر فیلم، برپایی جلسات 
نقد و بررسی فیلم ها، برگزاری نشست هایی که 
به مباحث بینارشته ای سینما همچون سینما و 

جامعه شناسی، سینما و رسانه و... می پردازد.

 برنامه های جنبی جشنواره
مروارید با بیان اینکه در حاشــیه جشــنواره 
فیلم فجر امسال، برنامه ویژه ای درباره زیارت 

و مشــهد هم برگزار خواهد شد، خاطرنشان 
کرد: فیلم هــای ویژه در این حــوزه حمایت 
می شوند، همچنین استارتاپ فیلم های کوتاه 
درباره زیارت برگزار خواهد شــد. به مناسبت 
چهلمین ســالگرد پیروزی انقلاب اســلامی، 
سلسله نشست های چله فیلم را با پخش چهل 
فیلم مهم و اثر گذار در ســینمای انقلاب در 
پردیس ســینمایی اطلس خواهیم داشت. با 
کمک انجمن فیلمسازان جوان هم، 13 فیلم 
کوتاه همراه با جلسات نقد و بررسی در سینما 
هویزه به نمایــش در خواهد آمد که از هفت 
تا 10 بهمن ماه برگزار می شود. برپایی کارگاه 
فیلمنامه نویسی، کارگاه عکاسی و نمایشگاه 
عکاسی هم از دیگر برنامه های جنبی جشنواره 

فیلم فجر امسال خواهد بود. 
همچنین در جشنواره امســال اکران ویژه ای 
برای خانواده شــهدا و تکریــم آن ها خواهیم 
داشت. مجموع این برنامه های جانبی، جشنواره 
فیلم فجــر مشــهد را دارای اعتبار و اهمیت 
خواهد کرد. وی اضافه کرد: ســعی داریم که 
جشنواره فیلم فجر امسال در مشهد، همراه با 
نگاه نقادانه و سینمایی به رویدادهای فرهنگی و 
اجتماعی باشد. تمام تلاش ما حضور حداکثری 
شهروندان با سلایق مختلف در جشنواره است.
وی درباره احتمال اکران همه فیلم های جشنواره 
در سینماهای مشــهد، گفت: سعی ما حضور 
حداکثری فیلم ها و استقبال بیشتر شهروندان 
است. معتقدیم ایده ای که یک کارگردان برای 
نمایــش یک فیلم زحمت کشــیده، این ایده 
بایســتی به جامعه منتقل شود، حتی اگر آن 
دیدگاه، نقادانه است بایستی دیده شود تا مورد 
نقد و بررســی قرار گیرد، چون چنین فضایی 

موجب توسعه فرهنگی در جامعه خواهد شد.

در حوالی امروز2

آیت الله علم الهدی: 
  دشمن می خواهد پشتیبانی

 ایدئولوژی را از نظام بگیرد
فارس:نماینــده ولی فقیه در خراســان رضوی گفت: آمریکا 
می خواهد ایران را با تهاجم اقتصادی یا نظامی از بین ببرد، اما 
انگلیس ها می گویند، ایران به این سادگی قابل براندازی نیست؛ 

مشکل دینمداری مردم ایران است.
 آیت الله ســید احمد علم الهدی در دومین اجلاس منطقه ای 
استاد و مسجد در دانشگاه فردوسی مشهد گفت: آمریکا معتقد 
است اگر تا ســال 2025 نفوذ خودش را بر قدرت هایی مانند 
چین، هند، ژاپن و روسیه تثبیت نکند، دچار فروپاشی می شود 
و ایران را ســدی ســر راه خود می بیند. نماینده ولی فقیه در 
خراسان رضوی بیان کرد: آمریکا می خواهد ایران را با تهاجم 
اقتصادی یا نظامی از بین ببرد، اما انگلیس ها می گویند، ایران به 
این سادگی قابل براندازی نیست، مشکل دینمداری مردم ایران 
است و باید این پشتیبانی ایدئولوژیک را از نظام سلب کنیم.
وی افزود: انگلیس ها معتقد هستند فشارهای اقتصادی مسئله 
را حل نمی کند و باید سفره دینمداری از بین مردم جمع شود 
تا پوشش ایدئولوژیک نظام از بین برود، این نظام بدون مردم 
نصف روز هم دوام نمی آورد.آیت الله علم الهدی اظهار کرد: اینکه 
جریان استادان و نخبگانی با مراکز ایدئولوژیک و مساجد وارد 
ارتباط شود و علاوه بر حوزه آکادمیک در راستای ترویج عقاید 
در حوزه های عمومی نیز فعالیت کنند و وظیفه خودشــان را 

منحصر در حیطه دانشگاه ندادند، در مقابل دشمنی که سعی 
دارد ایدئولوژی را از جوانان سلب کند حرکت بسیار ارزشمندی 
است.نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی بیان کرد: آنچه که 
باید به آن توجه شود، این است که نباید فقط بر جنبه نرم افزاری 
و ارائه طرح کار کرد، مشــکل امروز ما این است که کلی طرح 
داریم، ولی این ها عملیاتی نمی شوند، باید راهکارهای عملیاتی 
مشخص شود.وی متذکر شد: حضرت زهرا)س( و طفل سقط 
شده ایشان قربانی تداوم اساس و خط جوامع اسلامی در وحی 
و حفظ منطق گفتمانی شدند، ما نیز باید سعی کنیم در مسائل 

حساس امروز تا همین حد از خود مقاومت نشان دهیم.

رئیس کل دادگستری خراسان رضوی:
   انکار مشکلات توسط برخی مسئولان 

مشکلی را حل نمی کند
قدس: رئیس کل دادگستری خراســان رضوی گفت: انکار 
مشکلات توسط برخی مسئولان مشکلی را حل نمی کند و باید 
با کار جهادی موانع برطرف شود. حجت الاسلام والمسلمین 
مظفری در ستاد بزرگداشت چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب 
اســلامی در دادگستری خراســان رضوی اظهارکرد: هدف 
انقلاب اســلامی ایران مبارزه با ظلم و حق طلبی و بســط و 
گسترش عدالت است. وی افزود: دشمنان ما از تحرک نظامی 
علیه ایران ناامید شده اند و نشانه آن نیز اجلاس آینده لهستان 
اســت که پس از عدم موفقیت در اجماع علیه ایران به دنبال 
اجماعی جدید برای مقابله با قدرت جوانان ما هستند که به 
لطــف خداوند این توطئه نیز خنثی خواهد شــد.رئیس کل 
دادگستری خراســان رضوی بیان کرد: مسئولان باید با کار 
جهادی و تلاش مضاعف به دنبال حل مشکلات مردم بویژه 
مشکلات اقتصادی باشــند وانکار سختی ها، مشکلی را حل 
نمی کند.مظفری گفت: امروز مشکل کشور ما کم تحرکی یا 
بی تحرکی مسئولان است و مردم از مسئولان پیشی گرفته اند 
و بــه همین دلیل فریضه امر به معروف و نهی از منکر مردم 
باید در مواجهه با مسئولان در جهت اصلاح امور مطالبه گری 
داشته باشند.وی تصریح کرد: در شرایط حساس کنونی رهبر 
معظم انقلاب بــه تنهایی هم کار فرهنگی، هم نظامی و هم 
اجتماعی انجام می دهند و آنگونه که باید و شاید همصدایی و 
همراهی با ایشــان وجود ندارد و باید گفت انتظارات از برخی 

مسئولان در پیروی از ایشان برآورده نمی شود.

 شرکت 350 مهد کودک مشهد
 در جشنواره »خوب مثل بچه ها« 

ایرنا: معاون اجتماعی و مشــارکت های سازمان اجتماعی و 
فرهنگی شهرداری مشهد گفت: 421 مهد کودک این شهر 
برای حضور در جشنواره »خوب مثل بچه ها« ثبت نام کردند 
کــه از این تعداد 350 مهد کودک موفق به شــرکت در آن 
شدند.رضا دانایی در نشست خبری افزود: مرحله اول سومین 
جشــنواره »خوب مثل بچه ها« از چهارم دی ماه سال جاری 
آغاز شــد و در 27 دی به اتمام رسید که 14 هزار کودک در 

آن حضور داشتند.
وی اظهــار داشــت: این جشــنواره با هدف تــوان افزایی و 
آماده سازی کودکان برای حضور مؤثر در فضاهای اجتماعی 
برگزار شــد که در جریــان آن آموزش های شــهروندی در 

قالب های هنری به کودکان ارائه شد.
جشــنواره »خوب مثل بچه  ها« که مدت دو سال به صورت 
منطقه ای در مشــهد برگزار می شد امسال برای اولین بار در 

سطح کل شهر برگزار شد.

 رئیس سازمان بسیج در مشهد: 
  کلید استمرار انقلاب اسلامی فعالیت 

شبکه ای است

مهر: رئیس سازمان بسیج مستضعفین گفت: کلید استمرار 
انقلاب اسلامی کار شبکه ای قوی برای تربیت نیروی انسانی 
است.سردار غلامحسین غیب پرور در نشست مسئولان طرح 
صالحین بسیج در مشــهد اظهار کرد: این اجلاس بزرگ در 
آســتانه چهلمین ســالگرد پیروزی انقلاب شکل گرفته که 
سراســر افتخار و عظمت برای ملت ایــران بوده و مردم پای 
ولایت فقیه ایستاده اند. وی افزود: باوجود مشکلات موجود در 
کشــور ، انقلاب اسلامی راه خود را با صلابت ادامه می دهد و 
در این سال ها مردم رنج های زیادی کشیدند و تعداد شهدای 

انقلاب نشان دهنده همه این رشادت هاست. 
غیب پرور تصریح کرد: همه تلاش دشــمن این است که ما را 
از دین جدا کند، اما به یاری خداوند طی ســال های گذشته 
توانســتیم به پیروزی برسیم. آنچه امروز توسط رهبر معظم 
انقلاب دنبال می شود این است که انقلاب در مسیر اصلی خود 
حرکت کند. رئیس ســازمان بسیج مستضعفین خاطرنشان 
کرد: کلید اســتمرار انقلاب اسلامی در سخنان رهبر معظم 

انقلاب کار سازمان یافته به معنای شبکه سازی است.
وی اظهارکرد: اگر بدون شبکه سازی کار کنیم ممکن است در 
مواقعی پیروزی حاصل شود که موقتی است، اما اگر به صورت 
ســازمان یافته کار کنیم می توانیم موفقیت های مســتمری 
داشته باشیم. رئیس سازمان بسیج مستضعفین تأکید کرد: در 
انجام اقدامات در بسیج از جمله طرح صالحین باید به نتیجه 
توجه داشته باشیم و به عبارتی محصول محور باشیم که برای 

تحقق این امر باید برنامه دقیق 10 ساله تدوین کنیم. 
وی گفت: طی سال های گذشته به دلیل افزایش سن ازدواج 
دیگر جوان ترین کشــور دنیا نیستیم، اما در جمع کشورهای 
جوان محســوب می شویم که ظرفیت بسیار خوبی است که 

می توانیم با استفاده از آن اقدامات اثر بخشی را انجام دهیم. 

  اجرای طرح قرآنی بشارت
 در زندان نیشابور

نیشابور- خبرنگار قدس: رئیس اداره زندان نیشابور گفت: 
بررســی اجرای طرح قرآنی بشارت در نشست مشترک رؤسا 
و کارشناسان ادارات اوقاف و امور خیریه و زندان نیشابورانجام 
شد.به منظور بررســی ظرفیت های همکاری و مشارکت دو 
دســتگاه در حوزه قرآنی و نیز اجرای دستورعمل طرح ملی 
حفظ قرآن کریم )طرح قرآنی بشارت 1452(، نشست مشترک 
رؤسا و کارشناسان ادارات اوقاف و امور خیریه و زندان نیشابور 
در محل اداره اوقاف شهرســتان برگزار شد.محمد رضا رجبی 
گفت: در این نشســت مشترک ضمن بررســی اجرای طرح 
بشارت 1452 در اندرزگاه ها، در خصوص برگزاری محافل انس 
با قرآن با حضور قاریان شهرستان در اندرزگاه ها، به کارگیری 
مربی قرآنــی و آموزش زندانیان با همکاری اداره اوقاف و امور 
خیریه، اجرای مسابقه فرهنگی با موضوع سبک زندگی اسلامی 
در آینده نزدیک ویژه گروه های هدف در زندان انجام می شود .

فرماندار اولتیماتوم داد
  مهلت 10 روزه برای تحویل زمین 

کتابخانه جدید بشرویه 

بشرویه ـ خبرنگار قـدس: فرماندار بشرویه گفت: طی 10 
روز آینده مسئولان مرتبط ضمن بازدید و در نظر گرفتن نظر 
کارشناس، مکان وزمین کتابخانه جدید بشرویه را تعیین کنند. 
علیرضا زمانزاده افزود: برای توسعه کتابخانه فعلی150 میلیون 
تومان در نظر گرفته شــد که در صورت نیاز، اعتبار بیشتری 
اختصاص می یابد.وی اظهار داشت: بیش از پنج سال است که 
واگذاری زمین برای کتابخانه جدید بشرویه در این جلسه مطرح 
می شود، ولی تاکنون اقدامی نشده است. مدیر کل کتابخانه های 
عمومی اســتان خراســان جنوبــی هم در جلســه انجمن 
کتابخانه های عمومی بشرویه، به مشکلات کتابخانه عمومی این 
شهر مانند نداشــتن فضای مناسب و کمبود نیرو اشاره کرد. 
رضایی خواستار پیگیری جدی و منسجم مسئولان ارسک به 
منظور ساخت کتابخانه این شهر با کمک بنیاد قلم چی شد و 
افزود: با توجه به وجود جمعیت ثابت بالا و همچنین جمعیت 
عشایری امید است با همکاری مسئولان مربوط و تأمین مکان 
و انجام اقدام های لازم توســط آن ها، کتابخانه ای در غنی آباد 
راه اندازی شــود و این اداره کل نیز تجهیز و تأمین نیروی آن 
را عهده دار می شود.مریم کیانی مسئول کتابخانه های عمومی 
بشــرویه هم گفت: کمبود نیروی انسانی یکی از جدی ترین 
مشــکلات کتابخانه های شهرســتان اســت که امیداســت 
مسئولان استان وشهرستان در این زمینه هم اقـدام نمایند.

اخبار
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قدس   رئیس گروه حکمت و طب ایرانی فرهنگستان علوم پزشکی ایران گفت: طب 
ایرانی و اسلامی بر اساس جهان بینی توحیدی است و طب غربی بر اساس جهان بینی 

داروینی است. 
علی اکبر ولایتی در همایش ملی »طب سنتی ایرانی؛ یک دهه فعالیت آکادمیک، نقد 
گذشــته و افق آینده« که در دانشگاه علوم پزشکی مشهد برگزار شد، اظهار داشت: در 
مجموع به منظور تجمیع طب مدرن و سنتی باید طب سنتی به روز و طب مدرن منطقی 
شــود.وی افزود: از وزارت بهداشــت به دلیل همکاری ای که در این دوره با طب سنتی 
داشتند تشکر می کنیم و شهادت می دهم که در هیچ دوره ای این گونه همکاری با طب 
سنتی نشــده بود.رئیس گروه حکمت و طب ایرانی فرهنگستان علوم پزشکی ایران با 
اشاره به اینکه »تصور اینکه در طب سنتی فقط جوشانده می دهند و از داروی گیاهی 
استفاده می کنند، درست نیست«، تصریح کرد: نخستین کسی که از روده بزُ نخ بخیه 
درست کرد، زکریای رازی بود. زکریای رازی که الکل را کشف کرد نخستین کسی بود 
که در قرن سوم و چهارم از پنبه و الکل برای استریل کردن محل جراحی استفاده کرد، 
بنابراین طب سنتی تنها این نیست که جوشانده بخورند و هر جا جراحی لازم باشد انجام 
می داده اند. به گزارش تسنیم، وی اضافه کرد: علت این نام گذاری را می توان در تعریف 
طبیعت و خلقت در دیدگاه غربی ها یافت. آن ها خلقت را بر اساس تصادف می دانند و ما 
بر اساس حکمت؛ بنابراین خداگراها انسان را بخشی از خلقت می دانند که در انسجام با 
سایر اجزای طبیعت بر اساس نظم و منطق خلق شده است، از همین جا کلمه »مزاج« 
تعریف می شود. مزاج یعنی سرشت و سرشت آدم ها به اندازه انفس خلایق است و بر این 
اساس مزاج های متفاوت تعریف شده است، یعنی اگر داروی واحد را به دو نفر با مزاج های 

متفاوت تجویز می کنید بر یک نفر اثر می کند و بر یک نفر اثر نمی کند.
رئیس گروه حکمت و طب ایرانی فرهنگستان علوم پزشکی ایران در ادامه تصریح کرد: 
اگر بدون توجه به مزاج انسان ها دارو تجویز کنیم دچار اشکال می شویم، همان گونه که 

شده ایم، پس در این طب بر اساس مزاج آدم ها دارو تجویز می شود.
ولایتی خاطرنشان کرد: در طب سنتی به موازات تجویز داروهای طبی کار جراحی هم 
پیش رفته بود و بسیاری از پایه های جراحی را اطبای ایرانی و اسلامی پایه گذاری کردند.

  اهداف توسعه طب سنتی 
قائم مقام وزیر بهداشت هم در این همایش به تشریح اهداف مختلف توسعه طب سنتی 

پرداخت. 
ایرج حریرچی با اشــاره به سیاست های کلی ابلاغی مقام معظم رهبری و توصیه های 
بین المللی در خصوص طب ســنتی، اظهار کرد: بند 12 سیاست های کلی سلامت که 
فروردین سال 1393 از سوی مقام معظم رهبری ابلاغ شده، بندی مهم و پرحجم است 
که به طب ســنتی اختصاص دارد. وی ادامه داد: نخستین ماده این بند به بازشناسی، 
تبیین، ترویج و نهادینه کردن طب سنتی ایران اختصاص دارد. بر این اساس طب سنتی 
باید بازشناسی و پالایش شود و سپس تبیین و ترویج و پس از آن توسعه پیدا کرده و 
نهادینه شــود. وی استانداردسازی و روزآمد کردن روش های تشخیصی و درمانی طب 
ســنتی و فراورده های سنتی را از دیگر بندهای سیاست های کلی سلامت در خصوص 
طب سنتی برشمرد و خاطرنشان کرد: قاعدتاً در حال حاضر ضمن استفاده از گنجینه 
طب سنتی باید به روزآمد کردن آن نیز اقدام کنیم و به یک پرسش صریح پاسخ دهیم 
که پدران واقعی طب ســنتی اگر اکنون بودند چه موضعــی درباره طب ایرانی و طب 

سنتی می گرفتند؟ 

قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی بیان کرد: بند بعدی این سیاست ها به 
تبادل تجربیات با سایر کشورها در زمینه طب سنتی پرداخته است. عمده بحث هایی که 
در خصوص طب سنتی می کنیم درباره طب مکمل می کنیم و این ظرفیت در کشورهای 
دیگر به صورت بالقوه موجود است و می توانیم با همکاری با آن ها به این ظرفیت ها دست 
پیدا کنیم. وی با اشاره به تأکید بر نظارت وزارت بهداشت بر ارائه خدمات طب سنتی و 
داروهای گیاهی در بند دیگری از سیاست های کلی سلامت ابلاغی مقام معظم رهبری، 
عنوان کرد: این فصل الخطاب اســت و نمی توان در خصــوص آن بحث کرد که وزارت 
بهداشت نمی تواند بر طب سنتی نظارت کند. مقام معظم رهبری سمبل مرجعیت دینی 

و ولایت فقیه خیلی صریح در این زمینه اظهار نظر کرده اند. 
وی با بیان اینکه در خصوص طب اسلامی باید به مردم سالاری و دموکراسی هم توجه 
کرد، تصریح کرد: در هر حال عده ای از مردم طب سنتی را می خواهند. همچنین بسیاری 
نیز از عوارض داروها خسته شده اند که طب سنتی گزینه مناسبی برای این افراد است. 
قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی افزود: یکی از پتانسیل های طب سنتی 
درمان بیماری ها و ارزان سازی درمان است. یکی از گلایه های ما از افرادی که در حوزه 

طب سنتی فعال هستند گران بودن این نوع طب است. 
وی گفت: اصلاح سبک زندگی با توجه به تغذیه یکی دیگر از بندهای سیاست های کلی 

سلامت است که باید به آن توجه شود. 
حریرچی تأکید کرد: در هر اقدامی که در طب ســنتی انجام می شود باید ایمن بودن، 
کیفیت و کارایی ثابت شود. اینکه چون مطلبی در کتاب چند صد سال پیش ذکر شده، 
مرجع است و باید از آن استفاده کنیم، در صورتی که به هر یک از سه عامل بالا لطمه 
بزند، نباید مورد توجه قرار گیرد. به گزارش ایسنا، وی با اشاره به برخی توصیه ها و اهداف 
سازمان بهداشت جهانی در خصوص طب سنتی، اضافه کرد: ادغام مناسب طب سنتی 
در سیســتم بهداشتی و درمانی کشورها یکی از این توصیه هاست که باید به آن توجه 
شود. همچنین به تعیین و تضمین ایمنی، کارایی و کیفیت طب سنتی و فراورده ها و 
روش های درمانی توصیه شده است. قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
ادامه داد: در این زمینه باید توجه داشت بسیاری از فراورده ها مفید هستند، اما مصرف 
زیاد آن می تواند مضر باشد. یکی از علل شایع نارسایی کبد در کشور و پیوند کبد مصرف 

داروهای گیاهی بیش از میزان استاندارد است. 

 علی اکبر ولایتی در همایش »طب سنتی ایرانی«:

طب سنتی فقط جوشانده نیست

در حال حاضر اکران 
14 فیلم در جشنواره 

فیلم فجر مشهد قطعی 
شده است، اما برای 

اکران 22 فیلم در حال 
رایزنی هستیم
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راه های ارتباطی سرویس
 قدس خراسان» با مخاطبان»

ارسال مطلب و عکس از طریق سروش      ۰۹۰۳۸۳۴۳۸۰۱

شماره پیامک:   ۳۰۰۰۷۲۳۰۵
@quds95  آی دی سروش 
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عضو مجمع نمايندگان استان در گفت و گو با قدس:

 فرونشست زمين در دشت هاى
خراسان رضوى جدى گرفته نمى شود

 رضــا طلبى: نماينده نيشــابور و فيــروزه گفت: 
فرونشست دشت هاى استان خراسان رضوى مى تواند 
در نقش يك زلزله خاموش عمل كند و هر لحظه تعداد زيادى 

را در خود ببلعد و به اعماق زمين فرو ببرد. 
حميد گرمابى در گفت و گو با قدس آنلاين اظهار داشت: اگر 
به مسئله بحران آب و فرونشست زمين در دشت هاى استان 
خراسان رضوى توجه جدى نشود، فاجعه اى غير قابل جبران 
براى استان به  وجود خواهد آمد. وى تصريح كرد: حفر هزاران 
چاه مجاز و غيرمجاز براى مصارف كشــاورزى و صنعتى در 
دشت هايى نظير دشت نيشابور وضعيت آن ها را تخريب و در 
مرز هشدار قرار داده است. به طورى كه حتى جاده ها نيز در 
اين دشت ها در حال شكستن هستند و مخاطرات حاصل از 
فرونشست آن ها روز به روز اثر خود را در دشت هاى خراسان 
رضوى نمايان تر مى كند. نماينده نيشابور و فيروزه ادامه داد: 
نشست و ترك برداشتن دشت نيشابور از مدت هاست به گوش 
مسئولان رسانده شده ولى اقدام خاصى براى جلوگيرى از اين 
فرونشست انجام نشده اســت و مى تواند در نقش يك زلزله 
خاموش عمل كند و هر لحظه ممكن است تعداد زيادى را در 

خود ببلعد و به اعماق زمين فرو ببرد.
وى با انتقاد از اينكه مسئولان درباره وضعيت دشت نيشابور 
بى تفاوت هســتند و زمــان را هدر مى دهند، بيان داشــت: 
نشست سطح زمين ناشى از افت منابع آب هاى زيرزمينى در 
بخش هايى از دشت نيشابور به طور محسوس مشاهده مى شود 
و اين مسئله به حدى گسترش يافته است كه در حال حاضر 
بررسى نقشه 30 ساله اين دشت نيز از افت 50 تا 60 مترى 
سطح آب در اين دشت خبر مى دهد. گرمابى اظهار داشت: اگر 
روند برداشت از اين دشت نيز ادامه پيدا كند و كنترل نشود 
و تصميمات جدى براى اين دشــت اتخاذ نگردد، مخاطرات 
زيــادى در صف انتظار خواهند بود كــه بدون ترديد نه تنها 
نيشابور بلكه كل استان را درگير خود خواهد كرد، زيرا تداوم 
نشست زمين و ترك  هاى حاصل از آن در دشت نيشابور ممكن 
است سبب بروز مشكل در خطوط ريلى اين منطقه نيز شود.

 رانندگى، آيينه فرهنگ شخصى 
و اجتماعى

قدس: براساس علوم اجتماعى و جامعه شناسى براى آنكه تصوير 
دقيقــى از فرهنگ عمومى يك جامعه را به دســت آورند تمام 
رفتارهاى اعضاى جامعه را در فعاليت هاى گوناگون مورد مطالعه 
قرار مى دهند. بر اين اساس و به گفته بسيارى از كارشناسان يكى 
از شــرايطى كه مى تواند واقعيت فرهنگى فردى و اجتماعى را 
آشكار نمايد نحوه رفتار او در هنگام رانندگى است؛ چرا كه در اين 
وضعيت فرد بى آنكه بخواهد رفتارى را از خود بروز مى دهد كه در 
ناخودآگاه او نهادينه شده؛ بنابراين وقتى مى بينيم فردى كه سوار 
بر خودرويى گران قيمت و لوكس شده و ژست آدم هاى بافرهنگ 
و مؤدب را گرفته، نه قوانين راهنمايى و رانندگى را رعايت مى كند 
و نه به حقوق ديگران احترام مى گذارد تنها يك نتيجه دارد و آن 
اينكه ذات اين فرد با آنچه در ظاهر نشان مى دهد، متفاوت است. 
بر همين اساس بر خلاف تصور برخى از افراد، نحوه رانندگى با 
خودرو، بيش از ظاهر آن مى تواند فرهنگ و سطح اجتماعى فرد 
را نمايان سازد؛ زيرا چگونگى رانندگى با خودرو، به خوبى نشان 
دهنده وجوه مختلف شخصيتى و رفتارى و درك اجتماعى يك 

انسان مى باشد.
در واقع نحوه رانندگى نمونه بارز اخلاق اجتماعى اشخاص است، 
چرا كه رعايت قوانين و مقررات، احترام به حقوق ديگران، افزايش 
آســتانه تحمل فردى در مقابل محرك هــاى ترافيكى و ميزان 
پاكيزگى و سلامت اتومبيل و ايجاد فضاى آرام براى سرنشينان و 
رانندگان ديگر، همگى نمونه هايى از رفتار اجتماعى راننده است 
كه هنگام رانندگى، ناخودآگاه از شــخصيت واقعى او منعكس 
مى شود. محققان ترافيك معتقدند بيش از 90 درصد تصادفات 
تا اندازه اى به دليل شــخصيت راننده و وابســته به رفتارهاى 
راننده است و رانندگى مخاطره آميز سبب نتايج منفى مى شود. 
رانندگى خطرناك شامل رانندگى رقابت جويانه (لذت بردن از 
مانور دادن در ميان ديگر رانندگان)، رانندگى خطرپذير (سرعت 
و ســبقت ناگهانى)، رانندگى پرخاش جويانه مانند (رانندگى با 
فاصله كم از خودروهاى ديگر كه اغلب به منظور تنبيه رانندگان 
صورت مى گيرد، گاز دادن از روى خشم، ژست هاى خشمناك) 
نگرش هاى مزبور و ويژگى هاى شــخصيتى كه گســترش اين 
رفتارها، ايمنــى را به طور جدى تهديد مى كنــد. به هر حال 
بيشتر جوانان با رفتار رانندگى پرمخاطره درگير هستند كه آمار 

تصادفات جوانان بيانگر اين موضوع مى باشد.
فــردى كه به قانون و مقررات رانندگى توجه نمى كند، از ضعف 
فرهنگى و تربيت غلط اجتماعى خود نشان به ميان آورده است. 
رعايت نكردن حقــوق ديگر رانندگان و تجاوز به حريم آن ها يا 
ايجاد وحشــت و اضطراب در بين ديگران نشــانه خشــونت و 
بدرفتارى فرد مى باشد و او را شخصى گستاخ و متجاوز معرفى 
مى كند. رانندگــى، در 2 جمله يعنى رعايت قانون و مقررات و 

رعايت حقوق و حريم ديگران. (ادامه دارد)
اداره آموزش و فرهنگ ترافيك پليس راهور خراسان رضوى

 طرح هاى مقطعى درد خانواده 
از ناحيه طلاق را التيام نمى بخشد

خانواده مهم ترين ركن و شــاهرگ اصلى جامعه اســلامى 
محسوب مى شود چراكه استحكام و مقاومت و سلامت اين 
جامعه به ظاهر كوچك براى جامعه ما بســيار مهم و حياتى 
اســت. ازهمين رو سياســت گذاران ســعى دارند با اجراى 
برنامه هايــى مانع وقوع طلاق و بروز آســيب هاى اجتماعى 
حاصل از آن شــوند. كه از اين موارد مى توان به «راه اندازى 
ســامانه تصميم» يا طرح كنترل و كاهش طلاق اشاره كرد 
كه به دليل تحول در روند زمانى پرونده ها و پروسه مراجعه 
به مراكز مشاوره، منجر به كاهش روند پرشتاب طلاق شده  
است. ناگفته نماند كه حداقل 50 درصد افراد متقاضى طلاق 
شــيوه هاى ديگرى را نيز دنبال كرده و از وكلا مى خواهند 
راهكار ديگرى پيش روى آن ها قرار دهند. چنان كه در بيشتر 
مواقع حاضر هســتند با هزينه بالاتر روند طلاق با ســرعت 
بيشتر در شهرهاى ديگر بخصوص در تهران صورت بگيرد. 
در مواقعى نيز به دليل هزينه هاى مشــاوره؛ زوجين تصميم 
مى گيرند باهم زندگى كنند.برخى موارد نيز ترجيح مى دهند 
بدون وقوع طلاق، زندگى جداگانه اى داشته باشند. در برخى 
موارد نيز حتى شاهد هستيم كه در يك  منزل زندگى مى كنند 
اما به طور كلى ساختار گسسته شده است. ناگفته نماند كه 
در بيشتر مواقع هم يكى از زوجين و بخصوص مردها، تلاشى 
براى احياى دوباره زندگى نداشته و از دريافت مشاوره سر باز 
مى زنند كه هميــن امر تلاش زوجه را براى تحكيم خانواده 
بى ارزش مى كند.به اين ترتيب اجراى طرح ياد شده به صورت 
مقطعى روند زمانى طلاق را به تأخير انداخته اما مانع توقف 
اين روند و بروز طلاق عاطفى نشــده است كه اين خود يك 
هشــدار جدى براى جامعه كنونى و حتى آيندگان به شمار 
مى رود. از همين رو براى اين موضوع بايد انديشه اى متفاوت 
داشته و راهكارهاى بسيارى را ارائه دهيم. چراكه بايد توجه 
داشــت در مواجهه با نسل هاى مختلف شــاهد بوده ايم كه 
همواره راهكارهاى سنتى به معناى قديم آن، ديگر پاسخگوى 
نيازهاى خانواده امروزى نيســت. بخصــوص آنكه اوضاع بد 
اقتصادى هم به  گونه اى اســت كــه برخى جوانان تمايل به 
ازدواج نداشته و بروز ناسازگارى ها و طلاق ميان والدين و يا 
آشنايان متأهل نيز بر روند تصميم گيرى اين افراد تأثير جدى 
گذاشته است. همچنين درخصوص موانع اجراى اين برنامه 
بايد اشاره كرد كه با توجه به رشد مهاجرت كه در سال هاى 
اخير رخ داده بسيارى از متقاضيان طلاق در خارج از كشور 
اقامت دارند كه حتى با پروسه پنج ماه الى يك سال نيز حاضر 
هستند كه زمان طولانى بگذرد و هزينه بيشتر پرداخت كنند 

ولى طلاق بگيرند. 
نكته ديگر اينكه در روند اجراى اين برنامه؛ برخى از مشاوران 
به دليل درگيرى هاى اين مراكز، در صف انتظار بودن جمعيت 
زيادى از مراجعان و يا تمايل خود مراجعان زمان جلسات را 
كاهش داده اند. ازهمين رو بايد نسبت به يك سرى از نكات 
اين طرح بازنگرى جدى صورت بگيرد. همچنين بايد نسبت 
به تخصص مشــاوران توجه شــود چراكه غفلت از اين امر 
موجب بروز آسيب هاى جدى ترى به نهاد خانواده شده است. 
گاه به دليل انتخاب نادرست مشاوران؛ ريشه يابى مسائل زمان 
بســيارى را تلف كرده و افراد به علت هزينه هاى مشاوره از 
ادامه روند درمان مأيوس شــده اند. بنابراين جا دارد با صرف 
هزينه از بودجه كشــور راهكارهاى اثرگذارى در اين مقوله 
ارائه شود كه از اين موارد مى توان به آموزش ها و مشاوره هاى 
گروهى براى متقاضيان طلاق اشاره كرد. به اين ترتيب افراد با 
تجربيات مشابه، با يكديگر صحبت كرده و به نتيجه مى رسند.
همچنين دولتمردان بايد براى بهبود وضعيت اقتصادى توجه 
و اهتمام خاصى داشته باشند. چراكه بيكارى و چالش هاى 
مرتبــط با آن در 50 درصد طلاق ها نقش جدى دارد. چنان 
كه فقر، اعتياد، عدم پايبندى در روابط همسرى و عدم تعادل 
در مسائل ذهنى و احساســى سبب شده مردم تحت  فشار 
زيــادى بوده و حتى با وجود ده هــا طرح براى جلوگيرى از 
روند فزونى طلاق، اين برنامه ها نقش مؤثرى در روند كاهش 
اين معضل نداشته باشند. نكته كليدى اينكه نبود آموزش و 
تربيت مناسب نقش جدى در بروز آسيب هاى خانوادگى دارد؛ 
بنابراين زوجين بايد با تقويت دانايى و توانايى خود، به دنبال 
راه حل هاى اثرگذار و كم هزينه باشند. در اين زمينه مى توانند 
از كتاب هاى مناسبى كه در بازار وجود دارد، بهره بگيرند كه 
از اين موارد مى توان به كتاب «تئورى انتخاب» اشــاره كرد 
كه شيوه هاى جالبى را براى حل اختلافات زناشويى پيشنهاد 

كرده است. 

 رئيس اتاق اصناف مشهد
 نمايشگاه عرضه مستقيم بهاره 

از 10 تا 17 اسفندماه برگزارى مى شود
ايســنا : رئيس اتاق اصناف مشــهد گفت: برنامه  ريزى 
نمايشگاه عرضه مستقيم بهاره براى 10 تا 17 اسفندماه 
است كه در حوزه هاى پوشــاك، كيف و كفش، آجيل و 

خشكبار و شيرينى و شكلات خواهد بود.
محمود بنانژاد روز گذشــته در نشست خبرى ويژه طرح 
نظارتى نوروز 98 در ساختمان نظارت و بازرسى سازمان 
صمــت، اظهار كرد: در دور قبل طــرح نوروزى كه براى 
نوروز 97 انجام شــد، ما اســتفاده خوبــى را از ظرفيت 
كارشناســى و بازرســى اتحاديه ها داشته و سال گذشته 
طرح ويژه اى را اجرا كرديم كه امسال نيز به همان شكل 

برنامه ريزى خواهيم كرد.
وى افزود: ما در مشــهد با توجه به شرايط ويژه و خاصى كه 
داريــم و آن ورود زائرين به مشــهد مقدس بوده، طرح هاى 
ويژه اى را خاص مشهد خواهيم داشت كه هر ساله نيز اجرا 

مى كنيم. 
بنانژاد با بيان اينكه بازار گسترده اى را در سطح شهر مشهد 
داريم، عنوان كرد: حــدود 120 هزار واحد صنفى خاص در 
بخش اصنــاف داريم. در مجموع اين بازار وســيع، امكانات 
زيادى را نيز مى طلبد كه ما با همين امكانات محدود تلاش 

مى كنيم تا بيشترين بازخورد را از آن داشته باشيم. 
رئيس اتاق اصناف مشــهد بيان كرد: در ســال هاى اخير 
اســتقبال اصناف از حضور در نمايشــگاه عرضه كالا به 
تدريج كم شده و اين به لحاظ حاشيه سود پايينى است 
كه كالاها دارند. رقابتى شدن فروش كالا و ركود در بازار، 
حاشيه ســود را پايين آورده اســت. در نمايشگاه هزينه 
غرفه نيز تحميل مى شود و بايد تخفيفى حدود 10 تا 20 
درصد در عرف بازار روى كالا بدهند كه در نتيجه معمولا 

استقبال مقدارى محدود مى شود.

رخ � رخ

مخاطبان عزيز خرسند     يم كه ارتباط د     وسويه با اين رسانه د     ر ارسال سوژه از سوى شما خوانند     گان گرامى به ثمر نشسته است، بنابراين اميد     واريم 
مسئولان د     ستگاه هاى اجرايى با پاسخ خود     ، ما را د     ر اين مسير همراهى كنند     . شما مى توانيد      از طريق سامانه پيامكى 300072305 با ما د     ر تماس باشيد     .

 قبوض 22 روزه
قبض آب، بــرق و گاز بــراى منطقه جاده 
ســيمان در مدت 20 تا22 روز مى آيد. در 
سال مى شــود 54قبض. ميانگين عوارض 
ماليات در ســال 380 هــزار و 700 تومان 
مى شــود اين چه نوع خدمت به ملت است. 
نمايندگان ملت كجاى جامعه هستند. چه 

جوابى داريد؟
915...0398

 
 وضع اسفناك بسكتبال

براى پايان دادن به وضع اسفناك بسكتبال 
در خراسان، هيئت بسكتبال استان باهمكارى 
آموزش و پرورش مســابقات آموزشگاهى را 
گسترش دهد و براى تيم نوجوانان و جوانان 
استان استعداديابى كند و تيم پارسا هم آن ها 

را جذب تيم پايه اش كند.
936..6158

 خبرى از مسكن مهر نيست
بنده براى مسكن مهر سال ها قبل نام نويسى كردم، چند جلسه هم شركت كردم و اسمم درآمد، 

نمى دانم چرا خبرى نشد و هنوز در انتظار خانه دار شدن هستم.
938...2145

 به كمربند سبز توجه كنيد
ضمن تشكر از شهردارى مشهد به خاطر توسعه كمربند سبز جنوب مشهد با كمال تأسف ديدم 
عده اى چند درخت ســبز را براى افروختن آتش قطع كرده اند خواهشمندم چند تابلوى ثابت 
بــه مضمون نگهدارى و قطع نكردن اين آفريده هاى خدا نصب كنيد. جلوى در ورودى بنرى 
بود كه با كمى باد كنده شد، شوراى شهر و شهردار هم توجه ويژه اى به اين فضاى سبز كنند.

915...6477

 چه سودآورى پشت قضيه هست!
بيمارستان چشم پزشكى خاتم الانبيا نوبت 
تلفنى 8 صبــح و اينترنتى 10 صبح فعال 
مى شــود با تلفن 8 و يك دقيقه و اينترنت 
10 و يك دقيقه تمام مى شــود. مدت 50 
روز است موفق به گرفتن يك نوبت نشده ام. 
خواهشمندم بررســى كنيد چه سودآورى 

پشت اين قضيه مى باشد.
921...4692

 پاسخ مخابرات به يك پيام
در پاسخ به مطلب مندرج در آن روزنامه مورخ 97/10/18 در ستون «رخ در رخ» با عنوان «شارژهايى 
كه آب مى رود....» به اســتحضار مى رســانيم: جهت پيگيرى مشكل مذكور نياز به اطلاعات دقيق 
مى باشــد كه با وجود پيگيرى هاى اين روابط عمومى، تماسى از طرف مشترك حاصل نشد. قابل 
ذكر است مشتركين محترم همراه اول مى توانند جهت قطع پيام هاى خدمات مبتنى بر محتوا كه 
در قالب اطلاع رسانى- خبرى- بازى و سرگرمى- پخش محتواى ويدئويى و... مى باشد كد دستورى 

#2*800* و براى قطع پيام هاى تبليغاتى كد دستورى #3*800* را شماره گيرى نمايند.

قبض آب، بــرق و گاز بــراى منطقه جاده 
 روز مى آيد. در 
قبض. ميانگين عوارض 
 تومان 
مى شــود اين چه نوع خدمت به ملت است. 
نمايندگان ملت كجاى جامعه هستند. چه 

براى پايان دادن به وضع اسفناك بسكتبال 
در خراسان، هيئت بسكتبال استان باهمكارى 
آموزش و پرورش مســابقات آموزشگاهى را 
گسترش دهد و براى تيم نوجوانان و جوانان 
استان استعداديابى كند و تيم پارسا هم آن ها 

بيمارستان چشم پزشكى خاتم الانبيا نوبت 
 صبح فعال 
 و يك دقيقه و اينترنت 

روز است موفق به گرفتن يك نوبت نشده ام. 
خواهشمندم بررســى كنيد چه سودآورى 

سوژه از شما / پيگيرى از ما

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،سوژه هاى 
ارسالى از سوى خوانندگان  عزيز در حوزه هاى شهرى، اجتماعى، اقتصادى و ...  را پيگيرى 

و منعكس كند .

لطفاً ابتداي پيام كلمه «سوژه» را قيد نماييد.

شماره پيامك:   300072305

پيگيرى از ما

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،سوژه هاى 

منتظر سوژه هاى شما از طريق سامانه پيامكى  هستيم.

على محمدزاده  براســاس اعلام مديران 
شركت اليت از ابتداى بهمن ماه جارى تعرفه 
پاركينگ هاى اين شركت تغيير يافته و تنها اگر 
شهروندان در وب سايت اين شركت ثبت نام و 
اشتراك دريافت نمايند هزينه پارك خودروى 

آن ها با تعرفه قبل محاسبه خواهد شد.
هرچند اين خبر كوتاه بود اما كسانى كه اخبار 
حوزه شــهر را دنبال مى كنند و سابقه برخى 
تصميم ســازى ها را مى دانند به ياد ادعاهاى 
برخى از اعضاى شوراى شهر در زمان انتخابات 
شوراى شهر افتادند چراكه اين افراد با توجه به 
نارضايتى گسترده شهروندان از شركت اليت، 
شعارهاى زيباى مورد نظر منتقدان را مى دادند 
و مدعى حذف اليت از معابر شهر بودند و آن را 

نوعى شهرفروشى مى دانستند.

 انتظار بى پايان
هرچند بسيارى از شهروندان هم از همان ابتدا 
مى دانستند آنچه مى شــنوند مانند بسيارى 
از شعارهاى انتخاباتى تنها در حد شعار باقى 
خواهد ماند اما بسيارى نيز تصور كردند چون 
اين شركت وابسته به شهردارى است و وقتى 
چند عضو شــورا به عملكرد آن انتقاد دارند، 
بى ترديد خواهند توانست قول خود را عملى 

نمايند.
اما با گذشــت زمان و انتخاب شــدن همان 
افرادى كه شعارهاى حذف اليت را مى دادند، 
مشخص شد اين بار هم مانند بسيارى از موارد 
بايد شعارهاى انتخاباتى را جدى نگرفت چراكه 
براساس آخرين مصوبه همين دوره از شوراى 
شــهر كه مهر ماه نهايى شد تعرفه پاركينگ 
معابر گروه الف افزايش 25 درصدى داشت و 
براى ساير معابر براى توقف بيش از يك ساعت 

25 درصد افزايش تعرفه تصويب شد.
اجراى اين مصوبه هم همان گونه كه در ابتداى 
مطلب اشاره شــد از اول بهمن ماه جارى در 
دستور كار قرار گرفت و همچنان كه برخى از 
اعضاى مخالف اين افزايش تعرفه ها، گفته اند 
قيمت ها به سال 92 برگشته است و حتى قرار 
است تعداد ديگرى از معابر شهر هم به محدوده 
اجرايى اليت اضافه شود كه تمام اين تصميمات 
دقيقاً در نقطه مخالف قول هاى همان اعضايى 
قــرار دارد كه در زمان انتخابات اين موضوع را 
بهانه اى براى انتقاد از مديريت شهر آن زمان 

قرار داده بودند.

نكتــه ديگر ايــن موضوع 
كــه اندكــى جــاى تأمل 
بيشــتر دارد، اين است كه 
رد يك  قاطع در  اظهارنظر 
موضــوع در زمان انتخابات 
و ســپس تــداوم همــان 
شــيوه رفتارى بــه هنگام 
مديريتــى  تصدى گــرى 
نشــان از نداشتن اطلاعات 
تخصصــى از ماهيــت يك 
مديريتــى  تصميم گيــرى 
اســت چراكه اگــر همين 
انتخابات  زمــان  منتقدان 

اطلاعات فنى از چرايى وجود شركتى مانند 
اليت را داشــتند بى ترديد با فلسفه وجودى 
آن مخالفــت نمى كردند و شــعار برچيده 

شدن اليت را نمى دادند.

 يارانه مشروط
با تمام اين اوصاف به نظر مى رسد هرچند با 
اجراى برخى تغييرات در روند كارها از قبيل 
مبادلات مالى ميان شهروندان و پاركبانان و 
ارسال پيامك تراكنش ها به مالكان پلاك ها، 
توانسته اندكى از اعتراضات را كاهش بدهد 
امــا اينكه قيمت هــا 25 درصــد در معابر 

پرتــردد افزايش مى يابد و 
شــرط محاســبه با قيمت 
در  ثبت نــام  را  پايين تــر 
الكترونيكى شركت  سامانه 
موجب  بى ترديد  مى دانند، 
خواهد شــد تا نارضايتى ها 
باشد چراكه  افزايش  به  رو 
از  بســيارى  شــك  بــى 
مالكان خودروها آشــنايى 
لازم بــا دنيــاى مجازى و 
را  الكترونيكى  سامانه هاى 
خواهند  مجبــور  و  ندارند 
پرداخت  بيشتر  هزينه  بود 
كنند و پرســش جدى تر اينكه چه رابطه اى 
ميــان ثبت نام در اين ســامانه بــا تعرفه ها 
وجــود دارد كــه تنها به صــرف يك ثبت 
نام اجــراى يك مصوبــه را خنثى مى كند 
مگر نه اينكــه تمام پلاك هايــى كه مجاز 
به اســتفاده از پاركينگ هاى اين شــركت 
هستند در سامانه شــركت ثبت شده اند و 
براســاس آن هزينه پرداخت مى كنند حالا 
چرا بايد بانك اطلاعاتى خود شركت ملاك 
عمل نباشد و بايد شهروندان دوباره در يك 
بانك اطلاعاتى ديگر شركت ثبت نام كنند تا 

مشمول افزايش تعرفه ها نشوند.

 روان شناسى مديريتى
نتيجــه اينكــه به نظــر مى رســد همين 
تصميم ســازى ها و نحوه اجراى تصميمات 
بــه روش هــاى غيرمعمول همچنــان كه 
سال هاســت موجب نارضايتى شهروندان از 
اين شــركت بوده، باز هم عاملى خواهد شد 
تا بخش مثبت وجود اين شــركت در معابر 
شهر ناديده گرفته شود و بهتر است مديران و 
تصميم سازان اين حوزه در روش هاى اجرايى 
خــود بازنگرى نمايند و براى يك بار هم كه 
شده بخشى از فرايندها را در جهت خدمت 
رســانى بيشتر به شهروندان حذف نمايند يا 
خودشان انجام دهند. نكته اساسى ديگر در 
بحث تعرفه ها هم با هدف كاهش هزينه هاى 
شهروندان چاره انديشى نمايند چراكه زمان 
زود مى گذرد واگر قرار است دوباره در كسوت 
فعلــى در خدمت مردم باشــند حرفى براى 

گفتن داشته باشند.

برخلاف شعارهاى انتخاباتى عمل شد

بازگشت تعرفه هاى اليت به پاركينگ گرانى

پرسش جدى تر اينكه 
چه رابطه اى ميان 

ثبت نام در اين سامانه با 
تعرفه ها وجود دارد كه 

تنها به صرف يك ثبت 
نام اجراى يك مصوبه را 

خنثى مى كند

بــرش

مخاطبان گرامى!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص اين مطلب  به شــماره 

300072305 پيامك كنيد.

روز بازار ��ھد
واحدنوع كالا

متوسط قيمت 
در سطح شهر

(تومان)

13,000

89,000

71,000

68,500

7,700

كيلوگرم

كيلوگرم

كيلوگرم

كيلوگرم

كيلوگرم

گوشت مرغ

گوشت گوسفندى (ران)
گوشت گوسفندى (لاشه) 

گوشت گوساله (سردست) 

تخم مرغ

مجيد عليمردانى - وكيل پايه يك دادگسترى
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وعده دو ساله كه 7 ساله شد

بيمارستان سوانح جنوب مشهد همچنان در انتظار اعتبار
محبوبه على پور: بنابر آمار موجود 81 هزار 
طرح نيمه تمام در كشور وجود دارد كه بنا بر 
ادعاى مســئولان، اين رقم در استان خراسان 
رضوى به بيش از 2041 طرح مى رسد. گرچه 
براساس شواهد موجود حوزه سلامت استان به 
لحاظ روند تكميل، شــرايط قابل قبولى دارد 
اما در اين عرصه نيز كم نيســتند طرح هايى 
كه همچنان به تعويق افتاده و سال هاست در 
انتظار توجهى افزون تر رها شده اند. از اين موارد 
مى توان به بيمارستان سوانح جنوب اشاره كرد 
كه بيش از يك دهه اســت در نوبت ســاخت 
مانده، اين در حالى اســت كه بنابر شنيده ها؛ 
مشــهد بيشترين بيمارســتان هاى قديمى و 

فرسوده را در سطح كشور داراست.

 وعده اى دو ساله كه محقق نشد
بهمن ماه سال 1388 بود كه كلنگ بيمارستان 
320 تختخوابى سوانح جنوب با حضور معاون 
وزير بهداشــت، عضو كميســيون بهداشت و 
درمان مجلس شــوراي اســلامي و تنى چند 
از مسئولان اســتانى و در هياهوى رسانه اى؛ 
در اراضى زكرياى مشــهد به زمين زده شد. 
درهمين مراســم نيز متوليان امر وعده دادند، 
چنانچه اعتبارات كافــى تخصيص پيدا كند 
اين بيمارســتان ظرف دوسال به بهره بردارى 
مى رسد. درحالى كه با گذشت زمان و در فراز و 
فرودهاى بسيارى هنوز اجراى اين طرح با اما و 
اگرها و تعليق همراه است. چنان كه با گذشت 
سال ها سكوت و سكون در تكميل اين طرح؛ 
مهرماه سال جارى دكتر بديعى، معاون درمان 
دانشگاه علوم پزشكى مشهد از اختصاص 20 
ميليارد تومان براى ساخت بيمارستان امدادى 
جنوب مشــهد خبر داد و اعلام كرد: عمليات 
ساخت اين بيمارستان بزودى آغاز مى شود و 
اميدواريم با راه اندازى اين طرح، بيمارســتان 
مزبور سال آينده به مرحله افتتاح برسد. البته 
هنوز جوهر درج اين خبر در مطبوعات خشك 
نشده بود كه بار ديگر شواهد خبر از توقف اين 
طرح مى داد. چنان كه طى روزهاى گذشــته 
كه گزارشــگر قدس به سراغ اجراى اين طرح 
رفت تنها با چند رديف ستون آهنى مواجه شد 
كه بى هيچ دغدغه و شتابى رها شده است. در 
واقع طرح بيمارستان سوانح جنوب با پيشرفتى 
حدود12 درصد همچنان خاك مى خورد. اين 

در حاليســت كه بنابر گفته مسئولان امر، در 
اواخر دولت هشتم؛ مقام معظم رهبرى به طور 

شفاهى دستورى را براى پيگيرى 
ساخت دو بيمارستان امدادى در 
ورودى هــاى شــمال و جنوب 
مشــهد، صادر كــرده بودند كه 
توسط رئيس دفتر ايشان نيز به 
صورت كتبى ابلاغ شد. برهمين 
اســاس نيز رئيس دولت نهم در 
سفر اســتانى خود به خراسان 
رضوى بر ساخت اين بيمارستان 
تأكيد كرده و اعتباراتى هرچند 
نظــر  در  آن  بــراى  محــدود 
گرفته شــد كه اين رويه تنها تا 

سال1392 ادامه داشت.

 بيمارستان سوانح جنوب؛ 
همچنان در نوبت 

مديــر فنى و نظــارت بر طرح هــاى عمرانى 
دانشــگاه علوم پزشــكى مشــهد با اشاره به 
وضعيــت طرح هاى نيمــه تمام اســتان به 
گزارشگر ما مى گويد: سياست مديران دانشگاه 
علوم پزشــكى مشهد در ســال هاى اخير بر 
اولويت تكميل طرح  ها براســاس ميزان روند 

پيشرفت شكل گرفته تا با اين شيوه از اجراى 
نابسامان طرح ها پرهيز شــود. به اين ترتيب 
فريمان،  بيمارستان هاى 
باخرز، خليل آباد و طرح 
درگز  بيمارستان  توسعه 
رســيده  اتمام  بــه  نيز 
نيز  اســت. در مشــهد 
بيش از دو ســال است 
بيمارســتان هاى  كــه 
تختخوابى  و600  اكبــر 
امــام رضــا را تكميــل 
همچنيــن  كرديــم. 
مقولــه  در  طرح هايــى 
توســعه بيمارستان ها و 
كلينيك هــاى موجــود 
داشــتيم كه بــه اتمام 
رســيده كه از اين موارد 
مى توان به توسعه كلينيك بيمارستان شهيد 
هاشمى نژاد اشاره كرد.على رحيمى مى افزايد: 
درحال حاضر در حوزه شهرســتان هاى خود 
هيچ طرح ناتمام بيمارســتانى نداريم و چند 
مــورد طرح هاى توســعه اى در شــهرهايى 
همانند قوچان وجود دارد. توسعه بخش زنان 
و كلينيك ويژه بيمارستان كاشمر با پيشرفت 
بيش از90 درصد درحال اجراست كه بزودى 

تكميل خواهد شد. همچنين در مشهد نيز از 
طرح هاى در دســت اجرا كه اولويت محسوب 
مى شوند، مى توان به اورژانس بيمارستان قائم با 
پيشرفت 85 درصد و بيمارستان هاشمى نژاد 
با پيشرفت بيش از 60درصد اشاره كرد. ناگفته 
نماند كه بيمارستان گلبهار نيز به عنوان طرحى 

جديد مرحله ساخت اسكلت را طى مى كند. 
وى همچنين يادآور مى شود: براى انجام طرح 
بيمارستان ســوانح جنوب مشهد نيز در حال 
بررسى مجدد هستيم و اعتباراتى نيز دريافت 
شده اســت. به اين ترتيب درصدد هستيم در 
بازه زمانى كمتر با تدوين نقشــه ها و تعيين 
پيمانكار اين طرح را آغــاز كنيم. چراكه اين 
طرح به دليل نبود اعتبارات در عمل 5 ســال 

متوقف بوده است.

 سخن آخر
در حالى اجراى بيمارســتان ســوانح جنوب 
مشــهد به خوابى چند ســاله رفته كه برخى 
صاحب نظران معتقدند براى تسهيل در روند 
تكميل اين طرح بايد بحث دستور صادر شده از 
سوى مقام معظم رهبرى را احيا كرده و از اين 
طريق به جلب اعتبارات كافى پرداخت. چراكه 
در غير اين صورت تكميل طرح ياد شــده به 

دهه هاى آينده موكول خواهد شد.

آب و �وا
 پيش بينى استقرار جوى پايدار همراه
با افزايش نسبى دما در خراسان رضوى

قدس: هواشناســى خراســان رضوى اعلام كرد: بررســى 
نقشــه هاى پيش يابى و تصاوير ماهواره هواشناســى در 48 
ساعت آينده نشان دهنده استقرار جوى نسبتاً پايدار همراه با 
افزايش نسبى دما در استان است كه پيامد آن، آسمانى غالباً 
صاف تا قسمتى ابرى گاهى با افزايش سرعت وزش باد و در 
برخى نواحى با مه صبحگاهى يا غبارآلود پيش بينى مى شود.

حداقل و حداكثر دما نيز براى امروز پنجشــنبه در مشهد به 
ترتيب 2- و12 درجه سلسيوس خواهد بود.

��ر
استاندار خراسان شمالى تأكيد كرد 
 نظارت پررنگ تر اتاق اصناف 

بر قيمت ها 

بجنورد- خبرنگار قدس: اســتاندار خراسان شمالى در 
نشســت كميســيون برنامه ريزى، هماهنگى و نظارت بر 
مبارزه با قاچاق كالا و ارز استان، گفت: نقش اتاق اصناف 

بر نظارت قيمت ها بايد پررنگ تر شود.
دكتر محمدعلى شــجاعى در اين نشســت اظهار داشت: 
اتاق اصناف بايد جلوتر از ما و دســتگاه هاى نظارتى براى 
كنترل بازار و جلوگيرى از نوسانات قيمت ها حركت كند 
و رئيس هر اتحاديه مســئوليت رصد و برخورد با اصناف 

زيرمجموعه مجوزدار خود را دارد.
وى بــا تأكيد بر اينكــه وظيفه اصلــى مراقبت در بحث 
قيمت ها بر عهده اتحاديه هاست، افزود: گزارشى از سوى 
اتاق اصناف و ســازمان تعزيرات اســتان در مورد تعداد 
پرونده هاى شــكايت مردمى در ســال جارى به تفكيك 

اتحاديه ها تهيه و ارائه شود. 
وى ادامه داد: از وزارت خواسته ام هر چه سريع تر تكليف 
مديريت سازمان صنعت، معدن و تجارت استان را تعيين 

كند.
 شــجاعى تصريح كرد: اعتقاد دارم براى ريشه كن كردن 
مشــكلات بايد به ســمت آن هجوم برد، بنابراين بعد از 
تعيين تكليف سازمان صنعت، معدن و تجارت استان براى 

حل مشكلات بازار حركت هجومى خواهيم داشت.
وى با اشاره به افزايش قيمت ها در خراسان شمالى اشاره 
داشــت: نرخ تورم كالاهاى اساسى استان نسبت به كشور 
بالاتر بوده و اين در حالى اســت كــه امكانات درآمدى و 
رفاهى مردم ما نســبت به كشور پايين تر است و اين ظلم 

در حق مردم استان قلمداد مى شود. 
وى مطــرح كــرد: اتاق اصناف بازســازى و ســاماندهى 
اتحاديه ها را در دســتور كار داشته باشــد تا عوامل بروز 

نابسامانى در بازار استان نسبت به كشور بدتر نباشد.
نماينده عالى دولت در خراســان شمالى در مورد توزيع 
كالاهــاى يارانه اى مانند گوشــت،اظهار داشــت: پيش 
بينى اين كالاها توســط دولت براى اقشارضعيف و كم 
درآمد است، بنابراين نقاط هدف توزيع گوشت يارانه اى 
را شناســايى كنيد و همچنين اين توزيع تنها در مركز 
استان متمركز نباشد و ســهميه ديگر شهرستان ها نيز 

ديده شود.
موضوع خروج گوشــت مرغ توليدى با شــرط تأمين نياز 
اســتان از ديگر مباحث اين نشست بود كه دكتر شجاعى 
خاطرنشــان كرد: دليلى وجود ندارد مردم استان كالايى 
را گران تر از ديگر اســتان ها مصرف كننــد؛ اتاق اصناف 
و تعزيــرات بايد نرخ كالاهاى ديگر اســتان ها را بدانند تا 

متوجه وضعيت خود در كشور باشيم.
وى خاطر نشان كرد: طى يك هفته متوليان امر گزارشى 
از ميزان قاچاق دام، كالاهاى اساســى، سوخت و آرد در 
استان تهيه كنند تا در ادامه، راهكار حل اين مشكل ارائه 

شود.
دكتر شــجاعى خطاب به اعضاى حاضر در نشست گفت: 
دســتگاه هاى عضو شــوراى تأمين اســتان بسيار خوب 
كار مى كنند و وجود امنيت در اســتان بــه دليل وجود 
همين هماهنگى هاســت؛ مديران اجرايى اســتان هم از 
گزارش هاى تحليلى اداره اطلاعات بهره مند شــوند تا در 

ادامه بهتر و قانونمندتر كار كنند.
دكتر شــجاعى خطاب به رئيس سازمان جهاد كشاورزى 
اســتان، دســتور داد گزارش آمارى از تعداد دام سبك و 
سنگين، ميزان مصرف گوشت و سطح مجاز براى صادرات 
گوشت اســتان تهيه شــود تا برنامه ريزى منظمى براى 
ميزان مازاد گوشت اســتان با هدف ايجاد اشتغال داشته 

باشيم.
دكتر شــجاعى در مــورد راه اندازى صرافى هــاى مجاز 
غير فعال استان هم، خاطرنشان كرد: معاون امور اقتصادى 
اســتاندارى بايد با شنيدن مشكلات اين صرافى ها تا يك 

هفته آينده شرايط راه اندازى را فراهم كند.
رئيس كميســيون برنامه ريــزى، هماهنگــى و نظارت 
بــر مبارزه با قاچاق كالا و ارز اســتان در ادامه ســخنان 
خــود افزود: تنها با برگزارى جلســات و كميته هاى ذيل 
آن ها مشكلات حل نمى شــود و بايد به طور عملياتى به 
موضوعات مختلف ورود داشــته باشيم تا مردم خروجى و 

آثار برگزارى اين نشست ها را احساس كنند.
در ادامه اين نشســت، رئيس كل دادگســترى خراسان 
شــمالى گفت: دلايل نمايندگى ســازمان جمع آورى و 
فروش اموال تمليكــى براى عدم تحقق وعده خود جهت 
اســتقرار اداره مربوط در استان، قابل قبول نيست و بايد 

سريع تر به اين درخواست پاسخ دهند.
حجت الاســلام جعفــرى افــزود: گزارش هاى رســمى 
نشــان دهنده افزايش قيمت ها در بازار خراســان شمالى 
اســت؛ بنابراين براى كنترل و تنظيم بازار بايد به شــكل 

ميدانى و عملياتى ورود داشته باشيم.

 واژگونى رانا 5 مصدوم به جا گذاشت
ايرنا: رئيس جمعيت هلال احمر سبزوار گفت: ظهر ديروز بر 
اثر واژگونى يك دســتگاه خودروى سوارى رانا پنج سرنشين 

آن مصدوم شدند.
محمدعلى جبارى ثانى افزود: اين حادثه در كيلومتر 20 جاده 
سبزوار - شاهرود رخ داد كه بلافاصله امداد گران هلال احمر 

به محل اعزام شدند.
وى گفت: مصدومان حادثه به صورت سرپايى از سوى عوامل 

هلال احمر مورد درمان و مداوا قرار گرفتند.

 نقص فنى، علت تأخير 6 ساعته پرواز 
مشهد - يزد

قدس: نقص فنى هواپيما منجر به تأخير 6 ساعته پرواز مشهد 
- يزد شركت هواپيمايى آسمان شد.

مدير روابط عمومى فرودگاه بين المللى شــهيد هاشــمى 
نژاد مشــهد، در اين باره گفت: نقــص فنى، علت تأخير 6 
ساعته پرواز مشــهد - يزد به شماره پرواز618 اعلام شد، 
كه قرار بود ساعت 19:30 عصر سه شنبه گذشته از مشهد 
به مقصد يزد انجام شود،به دليل نقص فنى هواپيما، 120 
مســافر اين پرواز با هواپيماى ديگرى كــه از تهران براى 
انتقال مسافران جايگزين شده بود در ساعت 2:40 بامداد 

ديروز مشهد را ترك كردند.

 بازى كودكانه خانه اى را به آتش كشيد

قدس: سرپرست ايســتگاه يكم سازمان آتش نشانى مشهد، 
گفــت: شــيطنت دو كــودك در بازى با كبريــت منجر به 

آتش سوزى منزل مسكونى شد.
حسن نجمى افزود: آتش سوزى واحد مسكونى در بلوار مصلى 
مشهد روز گذشته به ســازمان اعلام و آتش نشانان به محل 
حادثه اعزام شدند كه مشخص شد حريق در پى كبريت بازى 
دو كودك ســه و 6 ساله داخل اتاق 15 مترى اتفاق افتاده و 

حريق شعله ور شده بود.
وى با بيان اينكه اين واحد مسكونى در طبقه فوقانى يك واحد 
تجارى واقع شده بود، ادامه داد: با تلاش آتش نشانان حريق به 

سرعت مهار و دو كودك به محل امن منتقل شدند.
سرپرست ايستگاه يكم سازمان آتش نشانى مشهد، خاطرنشان 

كرد: اين آتش سوزى خسارت جانى نداشت.

شهردار بجنورد خبر داد
 معرفى عاملان رها سازى نخاله هاى 

ساختمانى در معابر به محاكم قضايى

بجنورد- خبرنگار قدس: شهردار بجنورد گفت: با كسانى 
كه اقدام به تخليه غيرمجاز نخاله هاى ساختمانى در مكان هاى 
عمومى و معابر سطح شــهر نمايند، با حكم قضايى برخورد 
مى شود. روح االله براتيان اظهار داشت:با وجود اينكه شهردارى 
معدن تخليه نخاله ساختمانى را در جاده لنگر، حاشيه كنار 
گذر شمالى در نظر گرفته است و در اين زمينه فرهنگ سازى 
و اطلاع رســانى نيز شــده است، متأســفانه برخى حقوق 
شــهروندى را رعايت نمى كنند و نخاله هاى خود را در معابر 

عمومى رها مى كنند.
شهردار با اشاره به اينكه رها سازى نخاله هاى ساختمانى در 
معابر عمومى به يك معضل در بجنورد تبديل شــده است، 
افزود: رها ســازى اين نخاله ها در خيابان هاى سطح شهر به 
دليل آلوده كردن محيط زيســت شــهرى، مصداق بارز بزه 
و تهديد عليه بهداشــت عمومى اســت و ســلامت عمومى 

شهروندان را به خطر مى اندازد.
شــهردار بجنورد افزود: بر اساس قانون با كسانى كه اقدام به 
تخليه غيرمجاز نخاله هاى ســاختمانى در حاشيه خيابان ها، 
جاده و اراضى خاكى كنند و ســلامت و بهداشــت عمومى 

شهروندان را به خطر بيندازند، برخورد جدى خواهد شد.
براتيان عنوان كرد: براساس ماده 16 و ماده 20 قانون مديريت 
پســماند، متخلفان به رهاسازى نخاله ساختمانى محكوم به 
جزاى نقدى و توقيف خودرو تا يك هفته و براساس ماده 688 
قانون مجازات اسلامى چنانچه تهديد عليه بهداشت عمومى 

شناخته شود، محكوم به حبس تا يك سال مى شوند.
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رئيس اتحاديه قاليشويان مشهد در گفت و گو با قدس:

قاليشويان بدون مجوز، 30 ميليون تومان جريمه مى شوند

گپ

تكتم بهاردوست: هر سال با نزديك 
شــدن به ايام نوروز و رونق فرهنگ 
خانه تكانى در ميان خانواده ها برخى مشاغل 
نيز رونق مى يابند كه كارگاه هاى قاليشويى از 

نمونه هاى بارز آن هستند.
شســتن فرش در روزهاى نزديك سال نو به 
يك دغدغه براى خانم ها تبديل مى شــود، 
چون كوچك شدن خانه ها و عوض شدن نوع 
زندگى و آپارتمان نشينى سبب شده فرش ها 
براى شست و شو به قاليشويى ها سپرده شود 
و همين ســبب شده اســت كه كارگاه هاى 
قاليشــويى غير مجاز قارچ گونه يكى پس از 

ديگرى درحاشيه شهرها رشد كنند.
از همين رو با هادى مخملى، رئيس اتحاديه 
قاليشويان مشهد گفت  وگويى انجام داديم كه 

مى خوانيد:

 با توجه به نزديك شدن به ايام سال 
جديد آيا نرخ جديدى براى كارگاه هاى 
قاليشويى اعلام شده است يا با همان 
نرخ قبلى ارائه خدمات خواهند داشت؟

با توجه به تحولاتى كــه اين چند ماهه در 
بازار بوجــود آمده اســت و افزايش قيمت 
سرسام آور مواد شوينده كه وسيله اصلى كار 
قاليشويى هاست، با اين حال اما هنوز نرخى 
براى ســال جديد اعلام نكرده ايم ولى براى 
اينكه همكاران ما بتواننــد در اين وضعيت 
خدمــات خوبى ارائه كنند، بايــد در نرخ ها 
تجديدنظر شود. چون دقيقاً با توجه به همين 
وضعيت برخى از قاليشويى ها متضرر شده و 

مى شوند ولى با اين همه تا به امروز افزايش 
قيمتى نداشــته ايم و فعلاً هــم پيش بينى 

خاصى نداريم. 

همين  و  گذشــته  ســال هاى  طى 
امســال مواردى داشته ايم كه اتفاقات 
ناخوشايندى براى برخى از شهروندان 
پيش آمده است. اگر مردم بخواهند از 
كارگاه هاى قاليشويى شكايت كنند بايد 
به كجا مراجعه كنند و چطور مى توانند 
عضو  قاليشويى  كدام  دهند  تشخيص 

اتحاديه هست ؟

خودمان هم بابت اين مســئله دچار مشكل 
هستيم.اكنون چند ســالى است كه تبصره 
3 ماده 17 نظام صنفى اصلاح شــده است، 

براين اساس هرواحد صنفى بدون پروانه كه 
آگهى تبليغاتى منتشــر كند تا 30 ميليون 
تومان جريمه مى شود، ولى هنوز مشكلاتى 
در اين زمينه وجود دارد. كارگاه هاى غير مجاز 
متأسفانه به صورت بى رويه رشد كرده اند و 
خطر ايــن كار هم ورود افــراد غير امين به 
منازل مردم است كه تبعات اجتماعى زيادى 
را به همراه داشته و دارد. البته در حال حاضر 
بــا معاونت اجتماعى فرمانــدارى مذاكراتى 
داشــته ايم واين قول مساعد را گرفته ايم كه 

اين مسئله امسال به سرانجام برسد.

اين مراكز و كارگاه ها توســط   چرا 
خود شما قبل از هر اقدامى شناسايى 

نمى شوند؟
شناسايى كارگاه هاى غير مجاز اصلاً كار آسانى 

نيست. گاهى اين ها با يك دستگاه وانت بار در 
سطح شهر تردد مى كنند و فقط هم به اتكاى 
آگهى روزنامه وارد خانه هاى مردم مى شوند و 
فرش ها را به امانت مى گيرند. البته چنانچه 
اين واحدها در مكان مشخصى مستقر باشند 
و شــكايتى از آن واحد صنفى انجام بشــود 
بازرسان ما بعد از مراجعه و كسب اطلاعات 

لازم، واحد غير مجاز را پلمب مى كنند.

 چرا اتحاديه قاليشــويان سامانه اى 
براى ثبت خدمــات به مردم طراحى و 

اجرا نكرده است؟
واحد شــكايات ما فعال اســت، در رابطه 
بــا قاليشــويى هاى مجــاز هم يكســرى 
اپليكيشن هايى طراحى و منتشر كرده ايم 
ولى تا ايــن قضايا جا بيفتــد كمى زمان 

مى برد.

 در مشهد قاليشــويى مدرنى داريم 
كه هــم بتواند در آب صرفه جويى كند 
و هم عمليات شست وشو را بهداشتى 
و شرعى انجام دهد؟ و آيا قاليشويى ها 
به صرف اســتفاده از دســتگاه هاى 
مدرن، مجاز به افزايش نرخ شست و شو 

هستند؟
بله برخى از كارگاه هاى قاليشويى ما در مشهد 
از دستگاه هاى مدرن استفاده مى كنند و دقيقاً 
به دليل ســابقه حرفه اى كه برخى از اين ها 
دارند درجه بندى مى شوند ولى اين به معناى 

بالا بردن تعرفه نيست.

هادى زهرايى: مديركل بهزيســتى خراســان رضوى از 
كاهش 40 درصدى تسهيلات اشتغال زايى اين اداره كل 
خبر داد.حميدرضا پوريوسف در گفت و گو با قدس گفت: 
متولى اشــتغال در جامعه سازمان بهزيستى نيست و اين 
ســازمان جزو حلقه هاى درگير و متولى سياست گذارى و 
مشوق هاى اشــتغال براى مددجويان تحت پوشش خود 
است و موضوع پايدارى شــغل براى مددجويان سازمان 

بهزيستى بسيار مهم است.
وى افزود: در ســال گذشــته 70 ميليارد تومان از بند پ 
تبصره 16 تســهيلات قرض الحســنه براى اشتغال زايى 
و خود اشــتغالى داشــته ايم كه اين اعتبار با كاهش 40 
درصــدى به 48 ميليارد تومان رســيده اســت كه علت 
اين كاهش عدم تحقق منابع مالى بوده اســت و به علت 
كاهش برگشتى اعتبارات بانكى، شاهد كاهش اين اعتبار 
در سازمان بهزيستى هستيم و تاكنون از مبلغ 48 ميليارد 

تومان، 32 ميليارد تخصيص داشته ايم كه براى 1530 نفر 
اشتغال زايى ايجاد شده است.

وى يادآور شد: بهزيستى پرداخت تسهيلات براى اشتغال 
زايى را به منزله ايجاد اشتغال نمى داند و ايجاد اشتغال يك 
فرايند قانونمند و علمى است كه از ايجاد انگيزه، آموزش 
مهارت هاى حرفه ايى، آموزش مهارت هاى اجتماعى، ايجاد 

شغل و پايدارى شغل است.
وى تصريح كرد: يكى از برنامه هاى بهزيستى كه از سال 
گذشته آغاز شده است، مراكز پشتيبان شغلى است كه 
در شهر مشهد 2 مركز در حال فعاليت هستند و فرايند 
آماده سازى، كاريابى، اشــتغال و پايدارى اشتغال، كه 
آموزش توسط مربيان شغلى انجام مى شود. در دو مركز 
پشــتيبان شغلى مشــهد براى 100 نفر در يك پروسه 
چند ماهه با مربيگرى شــغلى، ايجاد اشــتغال پايدار 

صورت خواهد گرفت.

 محروميت هاى اجتماعى مددجويان بهزيستى 
مديركل بهزيســتى خراســان رضوى ادامه داد: مددجويان 
بهزيستى براى ايجاد شغل با مشكلات متعددى روبه رو هستند 
و اين مددجويان تنها از لحاظ اقتصادى محروميت ندارند، بلكه 
از لحاظ اجتماعى نيز محروم هستند و شبكه حمايتى كه اين 
افراد دارند غنى نيست و براى تضامين تسهيلات اشتغال زايى 
با مشــكلات جدى روبه رو هستند.وى تصريح كرد: در بحث 
مشوق ها بويژه پرداخت حق بيمه، كارفرمايانى كه معلولان را 
به كار بگيرند اعتبارات سازمان بهزيستى تنها براى 900 نفر 
تخصيص داده مى شــود و نزديك به 1000 نفر نيز در پشت 
نوبت دريافت ســهمه بيمه حق كارفرمايان هســتند كه اگر 
اعتبارات اين بخش افزايش پيدا كند مى توانيم شاهد پرداخت 
حق بيمه كارفرمايان براى افراد بيشترى باشيم. اما براى اينكه 
بتوانيم بخشى از افراد پشت نوبت را پاسخگو باشيم از كمك 

خيران در اين بخش بهره گيرى كرده و خواهيم كرد.

مديركل بهزيستى خراسان رضوى:

ايجاد شغل و تضامين تسهيلات اشتغال زايى مهم ترين مشكل مددجويان است 

مقام معظم رهبرى 
به طور شفاهى دستورى 
را براى پيگيرى ساخت 
دو بيمارستان امدادى 
در ورودى هاى شمال 
و جنوب مشهد، صادر 
كرده بودند كه توسط 

رئيس دفتر ايشان نيز به 
صورت كتبى ابلاغ شد
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